
protokół nr v!
z sesji Rady Gminy Bralin

w dniu 10 marca 2015 roku

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin 10 marca żOI5 r., rozpoczęła się o
godz. 10.00 itrwała do godz. LL.2O.

Porzadek obrad Vl sesii Radv Gminv Bralin:
1,. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Zapoznanie radnych z treścią pism, które wpłynęły do Rady Gminy, tj.

1) Pismo Regionalnej lzby Obrachunkowej z Poznania dot. ważności uchwał (stawki

opłat za odpady),
ż) pismo Wójta Gminy Bralin z dnia 1-1- lutego 2015 roku w sprawie uchylenia

uchwały,
3) Pismo Wojewody Wielkopolskiego z dnia 17 lutego 2015 roku,
4) Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 25 lutego 2015

roku.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr lYlZalż015 Rady Gminy Bralin z

dnia 30 stycznia 201_5 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia WÓjta Gminy Bralin.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 2015 rok.

B, Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metod ustalenia opłat za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek tych opłat.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

od padami komu nalnym i składa ne j przez właściciela nieruchomości
10. Wolne głosy i informacje.
1-1. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodnicząca Rady Gminy Bralin Kazimiera Kupczak otwarła Vl sesję Rady Gminy Bralin i

powitała wszystkich przybytych na obrady radnych i gości,

Przewodnicząca poinformowała, że w sesji uczestniczy 1-4 radnych, wobec czego obrady są

prawomocne, Lista obecności radnych stanowi załącznik nr ]. do protokołu.
Nieobecny radny: Roman Lemanik.
W sesji ponadto uczestniczyli:wójt gminy Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal,

sekretarz Zbigniew Łatka, dyrektorzy jednostek organizacyjnych podległych gminie: Karo|ina

Forysiak, Teresa Michalska, Adam Pruban, Justyna Świerczyńska, Ewa Jędrysiak; kierownicy
referatów i pracownicy urzędu na samodzielnych stanowiskach, media, sołtysi, mieszkańcy,



Ad.2 Uchwalenie porządku obrad

Zanim przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad Vl sesji Rady Gminy Bralin zaPYtała

czy ktoś z radnych ma uwagi do zaproponowanego porządku.

Zgłosił się radny piotr Pańczuk, który zlożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad

punktów: B i 9 dotyczących gospodarowania odpadami komunalnymi i skierowanie ich Pod

ponowne obrady komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego.

W związku z tym, ze sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym (art. 20 ust.3 uStaWY Z

dnia 8 marca 1990 r.) przewodnicząca zwrociła się z zapytaniem do wójta gminY jako

wnioskującego o zgodę na zmianę porządku obrad. Roman Wojtysiak podkreŚlił, że Podczas

ostatniej sesji zwrócił się do przewodniczących komisji o zwołanie posiedzeń komisji w celu

wypracowania stanowiska dotyczącego nowych stawek za gospodarowanie odPadami

komunalnymi. Z zebraniem się tych komisji były problemy, radni dyskutowali na ten temat

kilkadziesiąt minut przed ostatnią sesją ityle samo po ostatniej sesji. WÓjt powiedział, Że

został upowazniony przez radnych do przygotowania uchwały i takie uchwały zostałY

przygotowane. W związku z tym, że jest to temat bardzo istotny, dotyczący wszystkich

mieszkańców, wójt nie wnosi sprzeciwu, by zmienić proponowany porządek obrad, ale

jednocześnie wyraził nadzieję, że uchwały te będą w rzeczywistoŚci dyskutowane W

komisjach.
Radny Grzegorz Lemanik zwrócił się do Piotra Pańczuka, by powiedzia|, czym argumentuje

potrzebę ponownego dyskutowania nad uchwałami. Jednocześnie zwrócił się do

przewodniczącej o sprecyzowanie, czy wójt wyraził zgodę na zmianę porządku obrad.

Wójt wyraził zgodę na zmianę.
piotr pańczuk powiedział, że temat śmieci jest według niego bardzo powaŻnym tematem. W

poprzedniej kadencji prace nad uchwałami trwały około 3 miesięcy, Według niego nad tYm

tematem radni pochylili się dośc pobieżnie.

G. Lemanik powiedział, że wciąż nie wie, co jest złego w tych propozycjach. Po ostatnim

spotkaniu nikt nie zgłaszał żadnych zastrzeżen i dziś jest zdziwiony taką ProPozYcją.
podkreślił też, że zdaje sobie sprawę/ że ta decyzja jest bardzo wazna i wymaga gruntownego

przemyślenia. Dlatego zapytał ponownie, co jest złego w tym, co ustalili.
piotr pańczuk odpowie dział, że poprzednio złożona została propozycja stawek i poproszono

pracowników urzędu o przygotowanie kalkulacji. Sugerował, ze być moze jest możliwoŚĆ

obnizenia stawek. Uważa, ze radni powinni to jeszcze raz przedyskutowaĆ na posiedzeniach

komisji.
Kazimiera Kupczak zapytała radnych czy zapoznali się z nową ustawą dotyczącą Śmieci.

Reasumując, stwierdzi|a, że może rzeczywiście należałoby jeszcze raz pochyliĆ się nad tymi

uchwałami.
Głos zabrał Paweł Narękiewicz, ktory stwierdził, że stawki zostały niezmienione, a zniesione

zostały tylko ulgi dla studentów i emerytów. Powiedzia|, że podniesienie kosztów w

gospodarstwie domowyffi, w którym jest dwóch emerytów o 8 zł na miesiąc to nie jest

wielkie obciążenie, Twierdził, ze te stawki są dobre,

po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym zgłoszonYm

przez Piotra Pańczuka.
Przebieg głosowania: ,,za" _ 6 radnych, ,,przeciw" _ B, ,,wstrzymujących się" _ 0.



W związku z tym przewodnicząca obrad odczytała zaproponowany porządek obrad

zarządzi|a głosowa n i e.

Przebieg głosowania,. ,,zd" _ 9 radnych, ,,przeciw" _ 3, ,,wstrzymujących się" _ż.

Stwierdza się, że rada przyjęła porządek obrad,

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Bralin

Do dnia sesji nie wptynęły do protokołu zadne uwagi i poprawki, wobec cze8o

przewodnicząca stwierdziła przyjęcie protokołu z sesji nr V.

Ad. 4 Sprawozdanie wójta z działalnościw okresie międzysesyjnym

przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak poprosiła wójta Romana WojtYsiaka o

przedstawienie sprawozdania. Roman Wojtysiak odczytał sprawozdanie z działalnoŚci za

okres odż6lutego do 9 marca 20L5r., których treść poniżej:

sprawozdanie z realizacii uchwał podietvch podczas piąteisesii RadV GminV Bralin.

tJchwała Nr V/25/2075 Rady Gminy Bralin z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie zmiany

uchwały budżetowej na 2015 rok.

l_)chwałę przesłano do Wydziału Kontroli Prownego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewodzkiego w Poznaniu oraz do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu.

IJchwała Nr V/26/2075 Rady Gminy sratin z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia

kryteriow stosowanych w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych

przedszkoli i oddziałow przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla ktorych Gmina Bralin

jest organem prowadzqcym oroz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.

tJchwałę przesłano do Wydziału Kontroli Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewodzkiego w Pozn a n i u.

tJchwała Nr v/27/2075 Rady Gminy Bralin z dnia 25 lutego 2015 r. w sprowie przyjęcia

Gminnego Programu Opieki nod Zabytkami dla Gminy Bralin na lota 2015 -2018.

IJchwałę przesłano do Wydziału Kontroli Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewodzkiego w Poznaniu,

26.02.2015r.
o kalisz - spotkanie z paniq Mariq Gempka w sprawie gazu

1.

2.

3.



27.02.20 1 5r.

c godz. 9.00 - spotkanie z Prezesem i Naczelnikiem OSP Chojęcin

28.02.20l5r.
o godz. t 5.00 - jubileusz pana Czesława Kałuziń,skiego

03.03.20 1 5r.

o godz. 9.00 - spotkanie z notariuszem

04.03.201 5r.

o goclz. 11.30 - udział w posiedzeniu Komisji Przestrzegania Prawa i Porzqdku Publicznego

05.03.20 1 5r.

o godz. B.00 - udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej

09.03.20l 5r.

. godz. B.30- konsultacje z Burmistrzem Miasta i Gminy Kępno w sprawie aglomeracji

o od godz. ] 3.00 - przy.jęcia intere,santóv,

o godz. 14.15 - Dzień Kobiet w Szkole Podstawowej w Bralinie

Ad. 5 Zapoznanie radnych z treścią pism, które wpłynęły do Rady Gminy

Kazimiera Kupczak zapoznała radnych z treścią pism, które wpłynęły do biura Rady GminY

Bralin, a mianowicie: pismem Regionalnej lzby Obrachunkowej z Poznania dotyczącYm

wazności uchwał (stawki opłat za odpady), pismem Wójta Gminy Bralin z dnia 11 lutego 2015

roku w sprawie uchylenia uchwały, pismem Wojewody Wielkopolskiego z dnia 17 lutego

20].5 roku oraz rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Wielkopolskiego z dnia 25 lutego

2015 roku.

pismo Regionalnej lzby Obrachunkowej z Poznania to odpowiedŹ na proŚbę o zajęcie

stanowiska w kwestii wazności uchwały Nr XXX|l/154/2017 Rady Gminy Bralin z dnia 31

grudnia 2oLż roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawkitakiej opłaty. RlO uważa, żew związku z wprowadzeniem

z dniem 1 lutego 2015 roku zmian do ustawy o utrzymaniu czystoŚci i porządku w gminach

ww. uchwała jest częściowo niezgodna z ustawą o utrzymaniu czystoŚci i Porządku w
gminach i Rada Gminy Bralin winna dokonać stosownych zmian w uchwale zgodnie z

obowiązującymi przepisami lub podjąć nową uchwałę.

Następnie Kazimiera Kupczak odczytała pismo Wójta Gminy Bralin z dnia 11 lutego 2015 roku

w sprawie uchylenia podjętej w dniu 30 stycznia 2015 r. uchwały nr lY124/2015 w sPrawie

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Bralin. W piśmie nadawca wzywa Radę GminY

Bralin do uchylenia przedmiotowej uchwały, która podjęta została z naruszeniem prawa oraz

zasadami wyrazonymi w art. 2 i 7 Konstytucji RP.



Kolejne pismo _ Wojewody Wielkopolskiego z dnia 17 lutego 2015 roku - dotYczYło

zawiadomienia o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie częŚciowego stwierdzenia

niewazności uchwały nr lv12412015 Rady Gminy Bralin z dnia 30 stycznia 2015 roku w

sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Bralin.

Na koniec przewodnicząca odczytała rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody WielkoPolskiego z

dnia 25 lutego 2015 roku. Wojewoda Wielkopolski orzekł o nieważnoŚci częŚci § 3 uchwałY nr

lvlż4lżo15 Rady Gminy Bralin z dnia 30 stycznia 2O!5 roku w sprawie ustalenia

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Bralin ze względu na istotne naruszenie prawa.

Ad. 6 podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr lY12412015 Rady GminY Bralin z

dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie ustatenia wynagrodzenia dla WÓjta Gminy Bralin

przewodnicząca obrad odczytała treść projektu uchwały, a następnie odbyło się głosowanie.

Przebieg głosowania: ,,za" _ 9 radnych, ,,przeciw" - 0, ,,wstrzymujących się" _ 5.

Uchwała nr yl/21l2O15 w sprawie uchylenia uchwały nr lY lż4/2O15 Rady Gminy Bralin z dnia

30 stycznia 2015 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla WÓjta Gminy Bralin zostata

przyjęta i stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budzetowej na ż0I5 rok odCzYtata

przewodnicząca rady Kazimiera Kupczak.

Do projektu uchwały radny Paweł Narękiewicz zadał pytanie, dlaczego pieniądze zostałY

zdjęte akurat z tego paragrafu, tj. dział Kultura fizyczna, rozdział Zadania w zakresie kulturY

fizycznej, § dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconYch

do realizacji stowarzyszeniom. Skoro ostatnio zdjęto 50 tys. zł z sali gimnastYcznej, to

dlaczego dalej nie zdjęto stamtąd, gdy perspektywy zakupu działki nie są ciekawe. Poza tYm

Klub Sportowy nie ma środków na działalność. Radny podkreślił duże zasługi wójta gminY i

pracowników urzędu w dotychczasowym wspieraniu klubu od 2010 roku, inwestowanie W

infrastrukturę sportową. Zapytał wójta, czym jest spowodowane teraz ciągłe obniŻanie

dotacji dla klubu, choć w poprzedniej kadencji włodarz ciągle powtarzał, że w gminie BraIin

jest jeden klub, w innych gminach jest więcej i staĆ gminę, by go utrzymaĆ. Dlaczego co roku

dotacje były przekazywane, a w tym roku wszystko jest wstrzymane. Paweł Narękiewicz

powołał się na rozmowę z prezesem klubu, który twierdzi, że rozliczenia dotacji w tym roku

nie zmieniły się zasadniczo w porównaniu z poprzednimi. Radny przypomniał o kosztaCh,

jakie musi ponieść w najbliższym czasie klub sportowy: ubezpieczenie zawodników, .badania

lekarskie piłkarzy. Radny zastanawiał się głośno, czym jest to spowodowane i Prosił o

odpowiedź wojta. Na koniec podkreślił, że gminę nadal stać, by klub utrzymać.

Wywołany do odpowiedzi wójt Roman Wojtysiak powiedział, że przepisy prawa przYznają

znaczną swobodę organowi stanowiącemu jst o rocznej uchwale budzetowej. Jednak Po jej



uchwaleniu organ stanowiący nie moze juz z własnej inicjatywy zmieniaĆ uchwalonej

uchwały budżetowej. W fazie wykonania budzetu działajQ ustawowe kompetencje organu

wykonawczego jst, czyli wójta do dokonywania zmian budżetu oraz jego wyłączne

uprawnienia w zakresie występowania z inicjatywą o zmianę uchwały budżetowej. PoProsił

radnych, by ten projekt uchwały ze względu na brak czasu na przygotowanie innej uchwałY

przyjęli, a jednocześnie zwrócił się do przewodniczących komisji, żeby zaraz po sesji uzgodniĆ

terminy posiedzeń odpowiednich komisji rady.

Głos ponownie zabrał radny Paweł Narękiewicz, który powiedział, ze radni Podejmą tę

uchwałę, gdyz uważa ją, że zakup wozu strazackiego jest potrzebny, Kolega z klubu radnYch,

Michał Woźniak rozmawiał ze strażakami, zaangazował się bardzo w tę sprawę i klub będzie

głosować za zmianami w uchwale. Ponadto Narękiewicz zaznaczył, ze jeżeli teraz Zostaną

cofnięte te pieniądze, to klub będzie wnioskować z nadwyżki budzetowej, aby te Środki, albo

jeszcze większą kwotę, w zalezności ile klub sportowy będzie potrzebował PrzesunąĆ, bo

szkoda tych czterech-pięciu lat pracy i czasu ludzi, którzy zaangażowali się w LKS. Bez

pieniędzy gminy klub nie będzie istnieć, nie ma na terenie gminy takiego sponsora, którY

byłby w stanie udźwignąć koszty utrzymania klubu. Co pan wójt wie?

Roman Wojtysiak zwrócił się do radnego Narękiewicza i pozostałych rannych, by w dobrej

wierze odebrali to, co przed chwilą powiedziat: o przyjęciu uchwały i zwołaniu Posiedzeń
odpowiednich komisji.

Głos zabrał radny Marek Markiewicz, który w nawiązaniu do wypowiedzi swojego

przedmówcy Pawła, chciałby zwrocic uwagę strażaków iprosić, żeby dbali o ten Samochód,

żeby był sprawny i mógł wyjeżdzać do pożaru, bo wie, ze są jednostki w gminie, gdzie

samochód nie bardzo jest wykorzystany do tych celów. Nie wie, czy strazacy zdają sobie

sprawę z tego, że będą koszty utrzymania tego auta, Wie od kolegi Michała WoŹniaka, Że

strażacy mają sponsorów, którzy ich zasponsorują, Klub radnych ,,Razem dla GminY Bralin"

jest za tym, żeby dofinansować zakup samochodu dla OSP Chojęcin.

Wojt Roman Wojtysiak podkreślił, że wszyscy tu zebrani działają dla dobra mieszkańców i

rozumieją ich potrzeby. Kwota, która była zabezpieczona w budżecie na dofinasowanie

samochodu pozarniczego, była tam na wniosek OSP, ale równiez innYch radnYch W

poprzedniej kadencji, m.in. Aldony Głąb. Potrzeby są duże, środki itak nie są dostateczne.

Jednostka z Bralina została w zeszłym roku doposażona w IodŹ, w tym roku wnioskują o

dofinansowanie zakupu przyczepki do transportu tej łodzi, poza tym potrzebne jest równieŻ

auto, które będzie mogło transportować ten sprzęt na zbiorniki wodne. Od kilku lat

realizowany jest program wymiany starych żuków w poszczególnych OSP. W tym roku kolej

przysz|a na Chojęcin i nikt nie podwaza tego faktu. Przy ograniczonych Środkach naleŻy nimi

gospodarzyć rozsądnie, celowo i oszczędnie.

Głos zabrał jeszcze Grzegorz Lemanik, który podkreślił, że klub radnych nie kwe.stionuje

celowości zakupu auta, a pytanie dotyczyło jedynie, czy musito byĆ właŚnie z tego Paragrafu.
powiedział , że przylmują dobrą wolę pana wójta i będą oczywiŚcie trzymaĆ za słowo.



po zakończonej dyskusji przystąpiono do głosowania, Przebieg głosowania: ,,za" - 14

radnych, ,,przeciw" - O, ,,wstrzymujących się" - 0.

Uchwała nr yl/29IżOJ"S w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 2015 rok została PrzYjęta

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad. 8 podjęcie uchwaĘ w sprawie wyboru metod ustalenia opłat za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek tych opłat.

po odczytaniu projektu uchwały przez przewodniczącą obrad przystąpiono do głosowania.

Przebieg głosowania: ,,za" _ 9 radnych, ,,przeciw" _2, ,,wstrzymujących się" _ 3.

Uchwała nr yll3Ol2015 w sprawie wyboru metod ustalenia opłat za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek tych opłat została PrzYjęta i

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad. 9 podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokoŚci opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości

przewodnicząca Rady Kazimiera Kupczak odczytała treść uchwały. Po odczYtaniu

przystąpiono do głosowa nia.

Przebieg gtosowania: ,,za" _ 10 radnych , ,,przeclw" _2, ,,wstrzymujących się" _ż.

Uchwała nr yll3tlżO15 w sprawie wzoru deklaracji o wysokoŚci opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi składan ej przez właściciela nieruchomoŚci została przyjęta i stanowi

załącznik nr 5 do protokołu.

Ad. 10 Wolne głosy i informacje

Kazimiera Kupczak odczytała pisma, które wpłynęły na jej ręce. Pierwsze pismo od Polskiego

Związku Emerytów, Rencistów i lnwalidów z Warszawy dotyczyło podziękowania za pracę na

rzecz organizacji i ludzi trzeciego wieku. Drugie pismo skierowane do rad gmin i miast w

całej polsce od dyrektora Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w

sprawie wyczulenia radnych na przeciwdziałanie alkoholizmowi w swoich gminach PoPrzez

właściwe dziatania rad i radnych. Przewodnicząca przekazała również radnym publikację

PARPA,

Następnie o głos poprosił radny Tadeusz lwan. W swej wypowiedzi wrócił do uchwałY

dotyczącej opłat za śmieci. Podejmując uchwałę ma na myśli, że jeżeli zostaną Środki Po

rozstrzygnięciu przetargu na odbiór odpadów, to wtedy będzie moZna zwiększYĆ

częstotliwość wywozu w zimie, bo o to prosili mieszkańcy.



Głos zabrał radny Michał Woźniak, który podziękował w imieniu swoim, AldonY Głąb i

strażaków, mieszkańców Chojęcina za przekazane środki na-zakup auta.

Aldona Głąb przypomniała, że wniosek strażaków z|ożony był już w poprzedniej kadencji i

wtedy juz wspólnie drążony był ten temat. Podkreśliła, że w całą sprawę osobiŚcie

zaangażowany był również radny Marek Fras. To zasługa wszystkich radnych. Teraz czas

przyszedł na Chojęcin i auto może zostać zakupione.

Radny Grzegorz Lemanik zwrócit się do Przewodniczącej Rady Gminy w związku z uchYleniem

w dniu dzisiejszym uchwały o wynagrodzeniu wójta. Wojewoda jako organ nadzorczY

wyrazał swoje zdziwienie, że tak poźno nastąpiła ta uchwała, więc on proponuje, by przy

kolejnym rozstrzyganiu wojewoda po raz kolejny nie musiał pisaĆ, dlaczego tak PÓŹno. MYŚli,

ze tym razem uchwała zostanie przygotowana na najblizszą sesję i będzie mozna ją uchwaliĆ.

Przewodnicząca odpowiedziała, że myśli, że na następnej sesji uchwała będzie

wprowadzona, na co radny Lemanik powiedział, że to chyba zależy od przewodniczącej radY.

K. Kupczak odpowiedziała, że nie zawsze,

Grzegorz Lemanik zapytał, kiedy zakończona zostanie inwestycja ulicy Lipowej w Bralinie,

gdyż odcinek ok, 1_00 metrów w okolicy krzyża na skrzyzowaniu ulic KoŚciuszki i LiPowej nie

doczekał się jeszcze nowej nawierzchn i. Czy ten odcinek znajduje się w planach

inwestycyjnych na najbliższy czas?

odpowiedź na zadanie pytanie zostanie udzielona na następnej sesji.

Ad. 11 Zamknięcie posiedzenia.

Na tym zakończyły się obrady Vl sesji Rady Gminy Bralin w dniu 10 marca 2015 roku.
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